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Zwracam siE z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

osiedla Kazimierza Wielkiego o przebudowg na skrzyzowaniu ulic

Polnej i Barskiej przy przejsciach dla pieszych wadliwie

wbudowanych ( zbyt blisko jezdni) bloczk6w betonowych

z wypustkami sygnalizuj4cymi dla os6b niewidomych

i niedow idz1cy ch wej S cie na pr zej Sc i e dla p ie szy ch.

Nalezy sprawdzii we Woclawku wszystkie przejficra gdzie

wbud o wano taki e naziemne b eton o we sy gn alizacy jne b I o czki

cry prawidlowo zostaLy zamontowane, aby w spos6b wlaSciwy moghy*

informowai osoby niepelnosprawne o odlegloSci wejScia na przejScie

dla pieszych.

Osoby niepelnosprawne prosz4 o jak najszybsze poprawienie

i prawidlowe zamontowanie tej poziomej sygnalizacji dla

b ezpieczef stwa p i e szy ch.

Uprzejmie proszg Pana Pre4rdenta o pomoc w tej sprawie.

Z powalaniem
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